
 
Kul för dem med 
mycket pengar i 
plånboken, att de 
fått mer pengar i 
plånboken. 
 

Ett jämlikt och rättvist samhälle kräver att man är smart 

när man investerar samhällets resurser. Det är man inte 

idag. När regeringen sänker skatter går mer än en 

fjärdedel till den rikaste tiondelen av befolkningen, 

medan den tiondel av befolkningen som har det sämst 

ekonomiskt bara får en hundradel av sänkningarna. Det 

känns inte så smart. Eller rättvist. Byt regering. 

 


